
证书编号：ISC-Q-2023-2866

兹 证 明

重庆墨菲建筑工程有限公司

统一社会信用代码：91500118203792220A
注册地址：重庆市永川区南大街科园路 22号 邮编: 402160
经营地址：重庆市永川区人民北路 69号 邮编: 402160

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015标准要求
认证范围：

资质范围内建筑工程施工总承包、地基基础工程专业承包、施工劳务分包
GB/T19001-2016/ISO9001:2015和 GB/T50430-2017标准要求

资质范围内建筑工程施工总承包、地基基础工程专业承包

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2023年 06月 09日
换发日期：2024年 08月 07日
有效期至：2026年 06月 08日

证书二维码

质量管理体系认证证书



Registration No. ISC-Q-2023-2866

This is to certify that

Chongqing Murphy Construction Engineering Co. , Ltd.

The social credit code：91500118203792220A

Registered Address: No. 22 Keyuan Road, Nandajie, Yongchuan District, Chongqing

Audit Address: No. 69, Renmin North Road, Yongchuan District, Chongqing

Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

This certificate covers the following scope of
The general contract of construction engineering, the specialized contract of foundation engineering and the

construction labor subcontract within the scope of qualification

GB/T19001-2016/ISO9001:2015&GB/T50430-2017

This certificate covers the following scope of
General Contract of Construction Engineering and professional contract of foundation engineering within the

scope of qualification
This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision

and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.
The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date：2023-06-09

Change Date：2024-08-07

Expiration Date: 2026-06-08

Cert code

Quality Management System Certificate


